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Protokoll	för	årsstämma	i	Guldboda	samfällighetsförening	2023	

Tid:	Den	2	juli	2023	kl	14.00.	Plats:	Muskö	Sjökrog,	Mickrum,	Muskö.	

&	1.	Årsmötet	öppnades	.	

&	2.	Till	ordförande	för	stämman	valdes	Christian	Berggren.	

&	3.	Mötet	konstaterade	att	kallelse	skett	i	behörig	ordning.	

&	4.	Till	sekreterare	för	stämman	valdes	Tove	Gyllenstierna.	

&	5.	Till	justeringsmän	valdes	ordförande	samt	Kjell	Kennerholm	och	Ove	Theill.	

&	6.	Röstlängden	avprickades,	40	stycken.	

&	7.	Ordföranden	redogjorde	för	verksamheten	20220501	–	20230430	och	stämman	
godkände	verksamhetsberättelsen.	

&	8.		Revisor	Richard	Anell	läste	upp	revisionsberättelsen.	Han	hade	inga	
anmärkningar.	

&	9.		Stämman	fastställde	resultat-	och	balansräkning	för	perioden	20220501	–	
20230430	och	godkände	överföring	av	överskott	till	nästa	verksamhetsår.	

&	10.		Styrelsen	beviljades	ansvarsfrihet	av	stämman.	

&	11.		Styrelsen	föreslår	att	den	sammanlagda	ersättningen	till	styrelsen	nästa	
räkenskapsår	uppgår	till	40	000	kronor	inklusive	sociala	avgifter,	exklusive	
revisorsersättning.	Detta	godkändes	av	stämman.	

&	12.	Styrelsen	föreslår	en	höjning	av	medlemsavgifterna	till	1200	kr	per	medlem	och	
år.	Orsaken	är	dels	att	föreningen	nu	är	skyldig	att	betala	moms,	dels	att	utgifterna	
ökat	med	inflationen.	Stämman	godkände	detta	samt	även	budgeten	för	nästa	
verksamhetssår.	

&	13.	Styrelsen	föreslår	att	nuvarande	räkenskapsår	(1/5	–	30/4)	ändras	till	1/4	–	
31/3.	Avsikten	är	att	minska	kostnader,	eftersom	föreningen	då	inte	behöver	
redogöra	och	betala	moms	månadsvis	utan	i	stället	kvartalsvis.	Stämman	godtog	
ändringen.	Inga	motioner	från	medlemmarna	har	inkommit.	

&	14.		Då	två	styrelsemedlemmar	och	en	suppleant	meddelat	sin	avgång,	har	
valberedningen	haft	svårt	att	hitta	nya.	Dessutom	behövs	ytterligare	en	suppleant.	På	
stämman	hade	endast	två	av	vakanserna	ersatts,	en	ordinarie	ledamot	och	en		
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suppleant.	Under	stämman	besattes	samtliga	vakanser.	Stämman	godkände	den	nya	
styrelsen	som	ser	ut		så	här:	

Christian	Berggren,	ordförande,	vald	på	1	år.	

Thom	Brolin,	ledamot	vald	på	2	år.	

Tove	Gyllenstierna,	ledamot,	tidigare	vald	på	2	år,	ett	år	kvar.	

Fredrik	Arvas,	ledamot	(ny),	vald	på	2	år.	

Madeleine	Palmér,	ledamot	(ny),	vald	på	1	år.	

Malin	Eklund,	suppleant	(ny),	vald	på	1	år.	

Göran	Gerth,	suppleant	(ny),	vald	på	2	år.	

&	15.		Till	revisor	valdes	Richard	Anell,	1	år,		och	till	revisorssuppleant	valdes	Lars	
Thörnberg,	1	år.	

&	16.		Till	valberedning,	sammankallande	och	ordinarie,	valdes	ingen,	då	den	
förutvarande	avgår	och	ingen	medlem	anmält	intresse.	Platserna	är	således	vakanta	
och	den	nya	styrelsen	ansvara	för	att	ta	fram	förslag	på	ny	valberedning.	

&	17.		Övriga	frågor.	Medlem	Gunnar	Granström	önskade	att	beläggningen	på	vägen	
från	tennisbanan	till	hans	fastighet	bättras.	Styrelsen	och	stämman	noterade	detta	
önskemål.		

&	18.		Torbjörn	Molander	avtackades.	

&	19.		Ordföranden	avslutade	mötet.	Protokollet	sätts	upp	på	Guldbodas	anslagstavlor	
inom	två	veckor.	

Vid	protokollet:	 	 	 Justeras	av	ordförande:	
	
	
…………………………………	 	 ………………………………………	
Tove	Gyllenstierna	 	 Christian	Berggren	
	
Justeras:	
	
	
………………………………….	 	 ……………………………………………
	 	 	

Kjell	Kennerholm	 	 	 Ove	Theil	


